
O B E C  S U Č A N Y

ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA

konaného dňa 19.03.2019 
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch



Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,

ktoré sa konalo dňa 19.03.2019 v RKD v Sučanoch

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 11.03.2019. Uskutočnilo 

v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n o s ť  na  z a s a d n u t í :

Funkcionári OcÚ:

P o s l a n c i :

1. MUDr. Richard Koyš
2. Mgr. Veronika Ďaďová
3. Mgr. Róbert Kováč
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. JUDr. Miroslav Miert
6. Ľubomír Kyselica
7. Ing. Marián Dianovský
8. MUDr. Iveta Tmovská, MPH.
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Mgr. Gabriela Pecková
11. Martin Giert

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková - zapisovateľka
2. Mgr. Eva Belicová - právna zástupkyňa obce

H o s t i a :

- viď prezenčná listina

2. Martin Rybár
3. Mgr. Vladimír Olbert
4. Mgr. Lenka Žuchová

- starosta obce
- prednosta obecného úradu
- hlavná kontrolórka
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P r o g r a m :

1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice
3. Schválenie programu
4. Správa o plnení uznesení OcZ
5. Správyz vykonaných kontrol
6. Stanovisko k Návrhu mimosúdneho urovnania Ing Stanovským (firma Sagacita)
7. Správa o činnosti DHZO za rok 2018 a správa o bezpečnostnej situácii v obci Sučany (OOPZ 

SR Sučany) za rok 2018
8. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠK v zariadení školského 
stravovania

9. Návrh dodatku č. 2 k VZN obce Sučany č. 6/2015 o poskytovaní dotácií
10. Zmena rozpočtu obce na rok 2019
11. Odkúpenie budovy SLSP v Sučanoch
12. Návrh názvu 8 ulíc v novej IBV Hrabiny
13. Dotácia pre SCVČ, Partizánska 13, Sučany
14. Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov obci (bytový dom Hradiská, Pergola 

MŠ, Komunitné centrum, ZŠ, ai.)
15. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce Sučany na rok 2019
16. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce (Ing. Marcin, Ing. Pecko, Ing. Valachová, p. 

Boškajová, Ing. Brém)
17. Správy o činnosti komisií
18. Rôzne
19. Interpelácie
20. Záver
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Otvorenie

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných prítomných (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, 
Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, Martin Giert). Uviedol, že program zasadnutia obdižali prítomní v elektronickej podobe, 
pozvánka bola zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a miestnom rozhlase.

Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice

p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Na zasadnutie sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica.

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Ing. Vladimír Bulej a JUDr. Mgr. Peter Belica.

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení Tni*. Vladimír Bulej a JUDr. Mgr. Peter 
Belica:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Za overovateľov boli navrhnutí: MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč.

Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v zložení: MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Mgr. 
Róbert Kováč:
Za: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Ing. Vladimír Bulej, 
PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč)

Schválenie programu

p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy na doplnenie, príp. na zmenu programu.

p. prednosta požiadal, aby bol presunutý bod 7.) Správa o bezpečnostnej situácii v obci presunutá 
predbodó.) vzhľadom k tomu, že je prítomný p. Martin Stacho z OO PZ SR Sučany.
Zároveň navrhol doplniť bod 17.) „Odmena hlavnej kontrolórke“ stým, že následné body sa 
prečíslujú.

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorvm obecné zastupiteľstvo schvaľuje promam zasadnutia 
obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke s doplnením programu p bod 17. 
Odmena hlavnej kontrolórke za bod 16.. ostatné bodv 17. až 20. sa prečíslujú ako bodv 18. Až 21:
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Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica)

Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva

p. prednosta skonštatoval, že všetky uznesenia z 1. a 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva sú 
splnené.

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o 
plnení uznesení Obecného zastupiteľstva:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 

MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica)

Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Správa o činnosti DHZO za rok 2018 a správa o bezpečnostnej situácii v obci 
Sučany (OOPZ SR Sučany) za rok 2018

p. Slobodník informoval, že každý deň sú odosielané denné záznamy zo služieb, ktoré vypovedajú o 
činnosti DHZ a VPP.

JUDr. Mgr. Belica sa opýtal, či zásahov je viac alebo menej oproti roku 2017.

p. Slobodník odpovedal, že bolo viac dopravných nehôd, požiarov i výjazdov vzhľadom k tomu, že 
majú auto na poskytnutie predlekárskej pomoci.

JUDr. Mgr. Belica sa opýtal na preventívnu činnosť.

p. Slobodník uviedol, že vznikajú problémy z nedbanlivosti — umiestnením horľavých veci 
v blízkosti krbu, vypaľovaním trávy. Prevencia je  možná aj udeľovaním pokút, čo je na rozhodnutí 
starostu.

Ing. Dianovský sa opýtal, či sa bude poriadať nábor mládeže v základnej škole, 

p. Slobodník odpovedal, že deti neprejavujú záujem o takúto činnosť.

Mgr. Kováč sa opýtal, koľko členov má DHZ a DHZO.

p. Slobodník odpovedal, že 15 členov má DHZ i DHZO. Hasiči nie sú platení, od lopaty bežia 
k požiaru.

p. Kyselica uviedol, že v zimných mesiacoch je problém s parkovaním osobných áut. Opýtal sa, či 
nie je možné osadenie značiek „Zákaz státia“.
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p. Stacho uviedol, že Mesto Martín osádzalo dodatkové tabule na ul. Záturčianska. Obec sa môže 
spojiť s kolegami samosprávy Martina.

p. prednosta uviedol, že je  potrebné, aby zo zákona bola dodržaná šírka cesty v oboch smeroch 6 m. 
Je možné ukladať pokuty, no či toto chceme dosiahnuť.

p. Slobodník dodal, že v zime je to technický problém. Zväčša parkujú na ulici autá, vlastníci 
ktorých môžu parkovať vo vlastnom dvore.

p. starosta poďakoval p. Slobodníkovi, veliteľovi DHZ za správu o činnosti DZHO za r. 2018. 
Zároveň privítal p. Stacha, veliteľa OOPZ SR v Sučanoch.

p. Stacho informoval, že vypracovanú správu o bezpečnostnej situácii v obci Sučany za rok 2018 
preposlal prítomným mailom. Uviedol, že služobný obvod je  zložený z územných častí, jednou 
z nich je obec Sučany.
V r. 2018 bolo 39 trestných činov, najpočetnejšou skupinou boli trestné činy proti majetku, 
neobjasnených bolo 9, ostatné boli násilné trestné činy, ekonomická kriminalita, marenie výkonu 
úradného rozhodnutia.
Priestupkov bolo 41, najväčšou skupinou bola proti majetku -  krádeže v maloobchodoch, z ktorých 
v 6 prípadoch bol páchateľ neznámy.
Dodal, že spolupracuje s DHZO.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorvm obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Snrávu o činností 
DHZO za rok 2018:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 

MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica)

Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorvm obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o 
bezpečnostnej situácii v obci Sučany za rok 2018 predloženú Zástupcom riaditeľa Obvodného 
oddelenia PZ Sučany:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Stanovisko k návrhu mimosúdneho urovnania s Ing. Stanovským (firma 
Sagacita)

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila p. Mária Stanovská s právnym zástupcom JUDr. 
Ivanom Fiačanom.

p. starosta informoval, že na základe stretnutia s poslancami obecného zastupiteľstva dňa 4.1.2019
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predložil konateľ f. Sagacita, Ing. Stanovský návrh na mimosúdne vyrovnanie.
Prebiehajú dva súdne spory o zaplatenie:
a) Okresný súd Martin 22 712,87 €
b) Okresný súd Martin istina 156 365,65 €
Návrh na mimosúdne vyrovnanie bol doručený 15.1.2019, ktorý zohľadňuje:
Výpočet finančného v\ nriadania:
1) odčítanie zaplatených záloh od fakturácie

156 356,63 Eur - 58 518,51 Eur = 97 838,12 Eur
2) úrok vo výške 8,75 % za obdobie 29.1.2013 do 19.3.2019
3) zaplatené súdne poplatky vo výške 50%, za predpokladu vrátenia 50% súdom 
Finančné vvsnoriadanie;

1. Istina 97.838,12 Eur
2. Úrok 52.537,73 Eur
3. Súdne poplatky 6. 053,00 Eur

Spolu: 156.428,85 Eur
Celková finančná čiastka k mimosúdnemu urovnaniu : 156 428,85 Eur,
za podmienok:

Urovnanie obidvoch súdnych sporov Dohodou o urovnaní k 19.3.2019 (plánované zastupiteľstvo), 
ktorou budú vysporiadané všetky vzájomné pohľadávky a záväzky obidvoch strán.

1. Trovy za právne zastupovanie -  každá strana si uhradí svoje
2. Zaplatené zálohy budú odpočítané od fakturácie, ktorú uplatňujeme pod bodom 2.
3. Zaplatenie súdnych poplatkov obcou vo výške 50%, ak 50% vráti súd pri mimosúdnom 

urovnaní.
4. Zaplatenie zákonných úrokov z omeškania obcou Sučany vo výške určenej súdom 8,75 % 

od 29.1.2013 ku dňu podpisu Dohody o urovnaní (predbežne 19.3.2019)
5. Úhrada celkového finančného vysporiadania do 31.3.2019.

p. starosta otvoril k uvedenej problematike rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.

Ekonomická komisia návrh na mimosúdne vyrovnanie prerokovala stým, že nedoporučuje 
obecnému zastupiteľstvu schváliť návrh mimosúdneho urovnania Ing. Miroslava Stanovského, 
bytom Slnečná 2291/12, 026 01 Dolný Kubín v konaní vedenom na Okresnom súde, sp.zn. 
18Cb/l 16/2015 a návrh mimosúdneho urovnania spoločnosti Sagacity, s.r.o., IČO: 47 922 842 v 
konaní vedenom na Okresnom súde, sp.zn. sp.zn. 17Cb/109/2015.

JUDr. Fiačan, zastupujúci f. Sagacita, uviedol, že prebiehajú dva súdne spory o zaplatenie:
a) zostatku záloh 22 712 tis. €
b) odmenu success free troch zmlúv o dielo pri troch projektoch.
Ing, Stanovský odviedol svoju prácu. Boli zaplatené zálohy na základe mandátnej zmluvy vo výške 
58518€sav  zmysle dodatku majú odpočítať od fakturácie zmluvy o dielo. Žiadateľ Ing. Stanovský 
chce zaplatiť len provízie za dotiahnutie projektov.
V spore o 157 tis. € súd vyslovil predbežný záver, že vec nie je premlčaná-Konanie je prerušené do 
doby skončenia sporu o 22 tis. €.
V každom prípade Ing. Stanovský uvidí svoju odmenu (v čistom 97 tis. € po odpočítaní záloh ) 
vždy, buď z titulu zapladenia ceny za dielo alebo z titulu bezdôvodného obohatenia. Jednalo sa 
o projekty rekonštrukcie školy, hasičskej zbrojnice, námestia. Upozornil, že v prípade riešenia 
nároku vyplývajúceho zo zmluvy o dielo, je možné uplatniť nárok na zmluvnú pokutu vo výške 0,5
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% denne. Sú to státisíce € za celú dobu od splatnosti faktúr, cca 500 € denne. Je potrebné zvážiť aj 
túto skutočnosť. Je to korektné vysporiadanie nároku za prácu, ktorú p. Stanovský pre obec 
vykonal. Je potrebné zvážiť úroky, trovy konania a zmluvné pokuty. Uviedol, že návrh je korektný, 
p. Stanovský je ochotný sa dohodnúť aj na splátkach urovnania dlhu.
Požiadal o vysvetlenie dôvodov, prečo ekonomická komisia nesúhlasila s návrhom ako takým, 
alebo má konkrétne predstavy.

p. starosta požiadal právnu zástupkyňu obce o stanovisko k uvedenej problematike.

Mgr. Belicová uviedla, že súhlasí s JUDr. Fiačanom, že Ing. Stanovský prácu uskutočnil. Podľa 
všetkých podkladov, dostal vyplatené od 10 do 18 tis. € ku každej zmluve. Podľa zmlúv ide o výšku 
odmeny v nádväznosti na to, že v tom čase nebolo zrealizované verejné obstarávanie, ktoré je 
sankcionované neplatnosťou zmlúv.
Uviedla, že má za to, že absenciou verejného obstarávania by tbola neplatnosť týchto úkonov. Je 
nesúlad medzi zápisnicou a uznesením obecného zastupiteľstva.
Nárok by považovala za premlčaný nebyť uznania dlhu. Bude skúmať platnosť zmlúv o dielo, kde 
budú vypočutí poslanci tohto obdobia — uznanie dlhu malo prebehnúť cez obecné zastupiteľstvo, čo 
absentuje. Nárok na zmluvnú pokutu je premlčaný, dve z troch zmlúv sú spotrebiteľské, ide o 
neprijateľnú zmluvnú podmienku. Dlžná suma nie je 156 tis. € ale 97 tis. €, teda 0,5 % zmluvná 
pokuta klesá na dve tretiny.
Pri jednej zmluve vy súd zmoderoval túto zmluvnú pokutu s prihliadnutím na úrok 0,5 % 
kompenzujúci výšku škody. V r. 2013 platila úprava zákona o ochrane spotrebiteľa, kedy 
pretrvávala obec ako právnická osoba ako spotrebiteľ, súd by uznal ako nekalú obchodnú praktiku. 
Uviedla, že dôvodov na zamietnutie žaloby je nespočetne.

Na zasadnutie OZ sa dostavil JUDr. Miert.

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že súd môže meniť právny názor počas konania. Čakal korektnej ší 
návrh.

p. Stanovská odpovedala, že na rokovaní bol predložený písomný návrh. Bol doručený v písomnej 
podobe, bola ponúknutá dohoda.

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že predstava obecného zastupiteľstva bola iná. Uviedol, že nevidí v 
návrhu žiadnu výhodnú ekonomiku.

JUDr. Fiačan povedal, že nejde o spotrebiteľský zmluvný vzťah. Preto sa pýtal p. starostu, či 
finančná komisia povedala, či je možné sa dohodnúť za iných podmienok. Klient predložil návrh, 
očakáva protinávrhy (bez trov, úrokov, apod.). Je možnosť sa dohodnúť alebo pokračovať 
v súdnych sporoch. Ak má obec interne prediskutované, že ide pokračovať v súdnom spore, tak už 
nie je čo riešiť. Práce zo strany klienta boli vykonané, nárok na zaplatenie má.

Mgr. Belicová uviedla, že sudkyňa v predbežnom zdôvodnení povedala, že bezdôvodné obohatenie 
bolo premlčané. Čo sa týka vykonaných prác, v podmienkach samosprávy utanovenie výšky 
odmeny je  podmienené vzájomným konsenzom zastupiteľstva. Starosta vykonáva prejav vôle 
zastupiteľstva. Ak absentuje verejné obstarávanie zmlúv o dielo a mandátnej zmluvy s Ing. 
Stanovským, tak dohoda nie je dohodou.
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Vzhľadom k tomu, aké odmeny pri iných zmluvách, dodávateľoch, v predchádzajúcom období od 
2-9 tis. €, tu je  to 20-25 tis. €, čo je neprimerané (2,5 % z oprávnených nákladov).

p. Kyselica sa opýtal, koľkým obciam takto pomohli? S koľkými partnermi vedie Ing. Stanovský 
súdny spor okrem obce Sučany.

p. Stanovská odpovedala, že pracovali pre viaceré obce a mestá, nevedie sa súdny spor s nikým.

JUDr. Fiačan odpovedal, že 5% odmena bola primeraná za úspech, za to že peniaze budú získané. 
Odmena bola za úspech, mala byť vyplatená až keď peniaze prídu, a prišli, práce boli zreallizované.

Mgr. Belicová uviedla, že čo sa týka výšky prípadného vyrovnania, bolo vydané rozhodnutie 
Krajského súdu v Košiciach, že spoločnosť Sporthouse -  predchodca a de facto Sagacita, má 
povinnosť zaplatiť 393 tis. € do konkurznej podstaty spoločnosti Stramon. Od spoločnosti 
Sporthouse Sagacita idú zmluvy o postúpení, na základe ktorých žalujete. Črtá sa priama súvislosť 
medzi nárokom minimálne subdodávateľov alebo iných veriteľov spoločnosti Sporthouse.
Ako sa vyvíja táto kauza, opýtala sa, či má právny zástupca f. Sagacita názor, že dôjde k stretu 
„Sagacitárskych spoločností“.

JUDr. Fiačan uviedol, že zastupoval p. Stanovského v právnom spore, v ktorom boli úspešní. 
Vyhľadávajú sa staré spory. Obec je entita, ktorá má právomoci, kontrolné mechanizmy. Je 
reprezentovaná iným štatutárom. Opýtal sa, či bola vyvodená zodpovednosť voči vlastným 
kontrolným mechanizmom, starostovi, poslancom?

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že celá argumentácia JUDr. Fiačana je  založená na občianskom 
zákonníku. Postupca je podnikateľ, ktorého chráni obchodný zákonník.

JUDr. Fiačan uviedol, že boli vypracované zmluvy, ktoré schvaľovalo obecné zastupiteľstvo.

JUDr. Miert uviedol, že konečné rozhodnutie je  na obecnom zastupiteľstve. Rozhoduje sa 
o poslednom návrhu p. Stanovského, ktorý volal, že je ochotný vyjsť v ústrety aj formou splátok. 
Ekonomická komisia návrh nedoporučuje schváliť. Konečné rozhodnutie je na poslancoch 
obecného zastupiteľstva.

Mgr. Belicová uviedla, že zmluva o postupovaní práv podpísaná na obecnom úrade bola vyhlásená 
za neúčinnú.

p. Stanovská uviedla, že firma vyhrala súťaž s ponukou za 46 % ceny projektu.

Ing. Dianovský uviedol, že si myslí, že obecné zastupiteľstvo je jednotné. Dodal, že verí v správne 
rozhodnutie súdu. Provízia je úžernícka, ide o peniaze obce, nie o spor starostov.

JUDr. Fiačan sa opýtal, či je  ešte priestor na dohodu. Očakával návrh na odpustenie úrokov, príp. 
časti istiny.

JUDr. Belica uviedol, že ekonomická komisia nedoporučuje návrh schváliť. Opýtal sa, aké sú limity 
klienta.
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JUDr. Miert sa opýtal p. Stanovskej, či je možná úprava istiny, úrokov. Odpovedal, že asi nie, jediný 
ústupok je  splatenie dlžnej čiastky v splátkach.

JUDr. Fiačan odpovedal, že otázka negociácií je otvorená. Ak je návrh riešenia, vyzval prítomných, 
aby ho zaslali písomne. Je to otázka jednania. Vyzval, ak je vôľa, aby obec poslala protiponuku, 
Možno póly budú od seba tak ďaleko, že nedôjde k dohode.

Mgr. Belicová uviedla, že otázka znie, že žaloba je na základe zmluvy o postúpení pôvodným 
veriteľom f. Sagacita 156 tis. € za nominál 156 tis. €. Opýtala sa, či bolo 156 tis. € reálne zaplatené 
Ing. Stanovským spol. Sagacita Spoločnosť Sagacita je dlžníkom 400 tis. €. Je možné vyhlásiť aj 
neúčinnosť tejto postupovačky. Je potrebné zvážiť aj tieto fakty.

p. starosta ukončil rozpravu k uvedenému bodu.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo:
I. prerokovalo
Návrh mimosúdneho urovnania Inií. Stanovskv ť firma Sagacita s.r.o Dolný Kubín) 
Výpočet finančného vvnriadania:
1) odčítanie zaplatených záloh od fakturácie

156 356.63 Eur - 58 518.51 Eur = 97 838.12 Eur
2 ) úrok vo výške 8.75 % za obdobie 29.1.2013 do 19.3.2019
3) zaplatené súdne poplatky vo výške 50%. za predpokladu vrátenia 50% súdom 
Finančné wsporiadanie:

4.
5.
6.

Spolu:

Úrok 52.537.73 Eur
Súdne poplatky 6. 053,00 Eur

156.428.85 Enr
156 428.85 Eur.Celková finančná čiastka k mimosúdnemn urovnaniu

za podmienok:
Urovnanie obidvoch súdnvch sporov Dohodou o urovnaní k 19.3.2019 ( plánované zastupiteľstvo), 
ktorou budú vysporiadané všetky vzájomné pohľadávky a záväzky obidvoch strán.

6. Tro\ y za právne zastupovanie -  každá strana si uhradí svoje
7. Zaplatené zálohy budú odpočítané od fakturácie, ktorú uplatňujeme pod bodom 2.
8. Zaplatenie súdnvch poplatkov obcou vo výške 50%. ak 50% vráti súd pri mimosúdnom 

urovnaní.
9. Zaplatenie zákonných úrokov z omeškania obcou Sučanv vo výške určenej súdom 8.75 % 

od 29.1.2013 ku dňu podpisu Dohody o urovnaní (predbežne 19.3.2019)
10. Úhrada celkového finančného vysporiadania do 31.3.2019.

H. neschvaľuje
návrh mimosúdneho urovnania Inu. Miroslava Stanovského, by tom Slnečná 2291/12. 026 01 Dolný 
Kubín v konaní vedenom na Okresnom súde, sp.zn. 18Cb/l 16/2015 a návrh mimosúdneho 
urovnania spoločnosti Sauacitv. s.r.o.- IČO: 47 922 842 v konaní vedenom na Okresnom súde. 
sn.zn. sn.zn, 17Cb/l09/2015.
Za: 0
Zdržal sa: 0
Proti: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
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Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)

p. starosta poďakoval JUDr. Fiačanovi za účasť. Skonštatoval, že občania nie sú prítomní, nevyužili 
priestor pre verejnosť.

Správy z vykonaných kontrol

Hlavná kontrolórka naniesla Správu č. 01/2019 z kontroly dodržiavania VZN č. 6/2015 
o poskytovaní dotácií v roku 2018.

Diskusia: Mgr. Kováč, p. Kyselica, Mgr. Ďaďová

Mgr. Kováč uviedol, že prostriedky majú byť využité hospodárne, efektívne, účelne. Poriadajú sa 
akcie, ktoré sú takmer totožné.

p. starosta odpovedal, že nie sú totožné akcie, ale členovia jednotlivých organizácií.

Mgr. Kováč uviedol, že nemyslel členov, ale financie. Z 1600 € bolo použitých 654 € na dopravu. 

MUDr. Tmovská, MPH. navrhla, aby dotácie boli schválené, no je potrebné stanoviť účel použitia.

Hlavná kontrolórka naniesla Správu č. 02/2019 z kontroly plnenia uznesení Obecného 
zastupiteľstva vSučanoch prijatých v roku 2018. Uviedla, že nebolo splnené uznesenie OZ č. 
65/2018 — odstránenie domu je potrebné vykonať v čo najkratšom možnom termíne.
Projekt „Wifi pre Teba“ nebol zrealizovaný, príčina nebola na strane obce. Uznesenie č. 110/2018 
bude zrealizované k 1.4.2019.

p. prednosta dodal, že na ul. 29. augusta padla strecha, rozhodlo sa o tom je potrebné začať 
s výrubom zelene od začiatku apríla.
Projekt „Wifi pre Teba“ nie je zrealizovaný. Odpredaj strelnice bude zajtra administratívne 
dotiahnutý s Okresným úradom, Správou Katastra Martin. V bunkách pri Váhu sa riešia kúpeľne. 
Informoval, že sa bude riešiť iný systém prideľovania bytov. Nájomníkom, ktorí nemajú zaplatené 
nájomné viac ako tri mesiace, bola daná výpoveď z nájmu.

Hlavná kontrolórka naniesla Správu č. 03/2019 z kontroly plnenia opatrení z vykonaných kontrol v 
roku 2018.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo prerokovalo a berie na vedomie: 
Správu hlavne? kontrolórky o výsledkoch vvkonanvch kontrol
Správu č. 01/2019 z kontroly dodržiavania VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácií v roku 2018 
Správu č. 02/2019 z kontrol\ plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Sučanoch prijal vch 
v roku 2018
Správu č, 03/2019 z kontroly plnenia opatrení z vykonaných kontrol v roku 2018.
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková,
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Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Návrh dodatku č. 1 kVZN obce Sučany č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt 
dieťaťa v MS, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠK 
v zariadení školského stravovania

p. starosta informoval, že návrh dodatku bol prítomným doručený, uvedený dokument bol 
zverejnený v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli a webovom sídle obce.
Ďalej informoval o:
- doplnení zmeny celkovej sumy za obed v MŠ z 0,72 Eur na 0,82 Eur v či. 3 ods. 3 
VZN,
- doplnení zmeny sumy 1,27 € na 1,37 € v čl. 3 bod 4 písm. b) VZN,
- doplnení zmeny sumy 0,07 € na 0,17 € v čl. IV ods. 1 VZN.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 1 k Všeobecne 
záväznému nariadeniu obce Sučany č. 1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 
o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení 
školského stravovania s nasledovnými pripomienkami:
- doplnenie zmenv celkovej sumy za obed v MŠ z 0.72 Eur na 0.82 Eur v čl. 3 ods. 3 
VZN
- doplnenie zmenv sumv 1.27 € na 1.37 € v čl. 3 bod 4 písm. b) VZN
- doplnenie zmenv sumy 0,07 € na 0.17 € v čl. IV ods. 1 VZN:
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Návrh dodatku č. 2 k VZN obce Sučany č. 6/2015 o poskytovaní dotácií

p. starosta informoval, že návrh dodatku bol prítomným doručený, uvedený dokument bol 
zverejnený v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli a webovom sídle obce.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 2 k Všeobecne 
záväznému nariadeniu obce Sučany č. 6/2015 o poskytovaní dotácií:
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Zmena rozpočtu obce na rok 2019
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p. starosta informoval, že zmena sa týka použitia rezervného fondu na kúpu budovy od Slovenskej 
sporiteľne a uteplenie pergoly budovy materskej školy ako aj použitie fondu zelene vzhľadom na 
výrub drevín pri dome smútku a doplnenie výsadby.

Ing. Bulej uviedol, že stavebná komisia odporučila obecnému zastupiteľstvu schváliť kúpu budovy 
bývalej Slovenskej sporiteľne s tým, že do budúcna bude vhodné budovy na námestí získavať do 
majetku obce.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu 
vo vvške 114 900.00 € na kapitálové vvdavkv v roku 2019 a to na:
Príjem:
454 -  Použitie RF +114 900.00 €
Vvdai:
01.1.1 - 712 -  kúpa budovy SLSP + 56 400.00 €
01.1.1. -  711 -  kúpa pozemkov SLSP + 8 500.00 €
09.1.1.1- 717 — zateplenie pergolv MŠ + 50 000,00 €
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Mieri)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Zmena rozpočtu obce na rok 2019

Hlasovanie za nriiatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
1. prerokovalo
zmenu rozpočtu obce na rok 2019 
Pniem:
454 -  príjem -RF +114 900.00 €
453 -  použitie fondu zelene +8 000.00 €
W dai:
01.1.1- 712 -  kúpa budovy SLSP + 56 400.00 €
01.1.1- 711- Nákup pozemkov SLSP + 8 500,00 €
Uznesenia OcZ Sučarn 193.2019
09.1.1.1- 717 — Rekonštrukcia pergolv MŠ + 50 000.00 €
05.1.0 -630 -  údržba zelene + 8 000.00 € 
n . schvaľuje
zmenu rozpočtu obce na rok 2019 
Pniem:
454 — pniem -RF +114 900.00 €
453 -  použitie fondu zelene +8 000,00 €
Vvdai:
01.1.1- 712 -  kúpa budovy SLSP + 56 400.00 €
01.1.1- 711-Nákup pozemkov SLSP + 8 500.006
09.1.1.1- 717 -  Rekonštrukcia pergolv MŠ + 50 000.00 €
05.1.0 -630 — údržba zelene + 8 000.00 €:
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
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Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Mieri)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Odkúpenie budovy SLSP v Sučanoch

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorvm obecné zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie nehnuteľného 
majetku Slovenskej sporiteľne. a.s„ Tomášikova 48. 832 37 Bratislava. IČO 00151653, zapísaného 
na liste vlastníctva číslo 371 katastrálne územie Sučanv. vedený Okresným úradom Martin -  
katastrálny odbor a to:
- pozemok pare. KN-C 622. zastavané plochy a nádvoria o výmere 236 m2 katastrálne 
územie Sučanv
- stavba Administratívna budova, súpisné číslo 552. na parcele č. KN-C 622 katastrálne
územie Sučanv za cenu stanovenú znaleckým posudkom v celkovej sume 64 878.48 € vrátane 
prípadnej DPH
- cena za pozemok je vo výške 8 470.04 EUR vrátane prípadnej DPH - cena za budovu ie vo výške 
56 408,44 EUR vrátane prípadnej DPH.
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Návrh názvu 8 ulíc v novej IBV Hrabiny

p. starosta informoval, že v novovybudovanej IBV Hrabiny je potrebné konkrétne pomenovať 
jednotlivé ulice. Návrh bol prerokovaný komisiou kultúry.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorvm obecné zastupiteľstvo schvaľuje Návrh názvoslovia ulíc v 
IBV Hrabiny podľa priloženého grafického znázornenia od západu na východ: Pri spádoch. Nad 
kanálom. Smreková. Jedľová, Borovicová. Pod Stratencom, Pri Bielom potoku, od juhu: Pod 
strelnicou:
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Dotácia pre SCVČ, Partizánska 13, Sučany

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorvm obecné zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie dotácie pre 
SCVČ zriadené na území obce Sučanv podľa VZN č. 4/2017 /dodatok č. 9 k VZN č. 9/2009 o 
určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce 
Sučanv/. - SCVČ. Partizánska 13 Sučanv 50 88.- €_______ 4 400.- €:

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 19.03.2019



Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov obci (bytový dom 
Hradiská, Pergola MS, Komunitné centrum, ZS, ai.)

p. prednosta informoval o realizácii prác na stavbe „Bytový dom Hradiská“, kde práce sú v plnom 
prúde, vyťahuje sa ďalšie poschodie, robí sa veniec.
Čo sa týka projektu „Zatepľovacích prác na pergole Materskej školy“, bol spracovaný projekt, 
rozpočet predstavuje 49.700€.
Na Komunitnom centre práce finišujú, likviduje sa azbest. Bude sa riešiť vybavenie vnútorných 
priestorov. Sú tam nedostatky, ktoré je potrebné odstrániť — vyliata farba na podlahu, upchatá 
kanalizácia.
K rekonštrukcii podláh základnej školy uviedol, že práce sú ukončené, ešte je potrebné dokončiť 
vyspravenie rohov a spojov. Projekt je ukončený. Faktúra nemusí byť preplatená v plnej výške, 
možno bude potrebná spoluúčasť obce.
Dodal, že riaditeľka informovala o poruche na kotle.

p. Kyselica sa opýtal, v akom štádiu je riešenie dodania kompostérov.

p. starosta odpovedal, že firma bola trikrát presťahovaná, momentálne má sídlo na Mudroňovej ulici 
v Martine. Je spracovaná výzva na dodanie kompostérov aj so sankciami, bude potrebné vycestovať 
do Bratislavy za projektovým manažérom.

p. Kyselica sa opýtal na prebiehajúce práce na bytovom dome Hradiská.

p. starosta odpovedal, že občania postupne doručujú žiadosti o pridelenie bytu.

Mgr. Kováč sa opýtal na riešenie prepojenia kanalizácie budovy materskej školy. Opýtal sa na 
riešenie odkopania sokla pri Komunitnom centre, aby nedošlo k jeho podtekaniu.

p. starosta odpovedal, že je potrebné zmerať výšku kanalizácie či bude potrebná prečerpávacia 
stanica.

p. prednosta informoval o riešení problémov so statikou budovy Robotníckeho kultúrneho domu. 
Budúci týždeň príde statik s návrhom riešenia prasklín na múre RKD.

Ing. Dianovský sa opýtal, či pre obec poskytuje vodárenské služby naďalej p. Petrov.

p. prednosta odpovedal, že túto činnosť už pre obec nevykonáva. V súčasnosti sa využívajú služby 
verejno-prospešných pracovníkov, do budúcna budú služby zabezpečované dodávateľsky.

Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce Sučany na rok 2019
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p. starosta skonštatoval, že žiadosti boli prítomným doručené elektronicky, následne boli 
prerokované ekonomickou komisiou.

Rozprava: Mgr. Kováč, Ing. Bulej, Mgr. Ďaďová, hlavná kontrolórka

Mgr. Kováč navrhol schváliť dotáciu Montessori klubu Sučany vo výške 300 €, ZO Jednoty 
dôchodcov 1.600 €, Klubu Sučianskych turistov 800 € a Slovenskému rybárskemu zväzu OO 
Sučany vo výške 1500 €.

Mgr. Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia prejednala žiadosti o dotácie, požiadavky prevyšovali 
možnosti rozpočtu.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil MUDr. Richard Koyš.

Hlasovanie za schválenie dotácie z rozpočtu obce vo vvške 1.600 € ZO Jednoty dôchodcov 
Slovenska v Sučanoch na projekt: „Aktívne starnutie“, spoločenské a športové podujatia /dopravu 
na podujatia/ pre členov a starších občanov obce Sučany na rok 2019:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., PhD., Mgr. Gabriela Pecková,
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš)
Zdržal sa: 1 (Ing. Vladimír Bulej)
Proti: 1 (JUDr. Miroslav Miert)

Hlasovanie za schválenie dotácie Montessori Klubu Sučanv vo v vške 300.- € na činnosť Montessori 
Klubu Sučanv a úhradu nájmu a engrgjí priestorov ZŠ Sučanv:
Za: 3 (Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Tmovská, Mgr. Gabriela Pecková)
Zdržal sa: 1 (MUDr. Richard Koyš)
Proti: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MPH., Ing.
Vladimír Bulej, PhD., Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)

Hlasovanie za schválenie dotácie Montessori Klubu Sučanv vo vvške 500.- € na činnosť Montessori 
Klubu Sučanv a úhradu nájmu a energií priestorov ZŠ Sučanv:
Za: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MPH., Ing.
Vladimír Bulej, PhD., Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert)
Zdržal sa: 1 (MUDr. Richard Koyš)
Proti: 3 (Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Tmovská, Mgr. Gabriela Pecková)

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Klub sučianskvch turistov Sučanv vo vvške 800.- €. ktorá 
bude noužitá na akciu „Rekonštrukcia podláh . základu chaty a terasy chát v Vendovka“ a na 
šnortovú činnosť/cestovné/:
Za: 1 (Mgr. Róbert Kováč)
Zdržal sa: 0
Proti: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta
Tmovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr.
Richard Koyš, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert)
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Hlasovanie za schválenie dotácie pre Klub sučiamkvch turistov Sučanv vo výške 1.000,- €. ktorá 
bude použitá na akciu ..Rekonštrukcia podláh , základu chaty a terasy chaty Vendovka“ a na 
Športovú činnosť/cestovné/:
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta
Tmovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr.
Richard Koyš, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert)
Zdržal sa: 0
Proti: 1 (Mgr. Róbert Kováč)

Hlasovanie 2a  schválenie dotácie pre Slovensky rybársky zväz Martin, obvodná organizácia Sučanv 
vo výške 1 500.- € na zarvbnenie. osvetlenie hospodárskej budovy; opravu príjazdovej cesty 
a uskutočnenie rybárskych pretekov pri príležitosti 100 výročia založenia SRZ:
Za: 9 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta
Tmovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica,
JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč)
Zdržal sa: 0
Proti: 2 (Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Richard Koyš)

Hlasovanie za schválenie dotácie pre:
- Základnú organizáciu SZPB ZO Sučanv vo výške 1 000,- € na akcie, kviice. admin. 

činnosť /noštovné + pohľadnice/, výlet pre členov ZO SZPB. účasť na celoslovenských 
oslavách ukončenia Druhej svetovej vojny a 75.vvročia SNP spoluoreanizovanie osláv 75. vvročia 
SNP v obci spojené s ukážkou bojov, a iným sprievodným programom, návšteva imobilných členov, 
posedenie s jubilantmi nad 80 rokov, účasť členov ZO SZPB na kult, podujatí /koncert, divadlo/, 
spoluúčasť na majstrovstvách v streľbe zo vzduchovky „Strieľa celá rodina“. „Strieľa celá škola“, 
účasť na oslavách Ď. Lannsfelda. občerstvenie na členských schôdzach/2x ročne/.

- Základnú organizáciu SZZP ZO Sučanv vo výške 600 € na projektK ultúrna činnosť, 
starostlivosť o zdravie , kúpeľná liečba/dopravaA spoločenské akcie, návšteva chorých členov a 
činnosť organizácie“.

- Občianske združenie Sučianka vo vvške 800 € na dopravu na vystúpenia, nákup materiálov, 
obuv - muži a nákup občerstvenia.

- Miestny odbor Živena Sučanv. Živena, spolok slovenských žien vo vvške 400 € na 
činnosť MO v roku 2019 : osvetovo -  zdravotnú činnosť, kultúmo záujmovú činnosť a vvchovno- 
vzdelávaciu činnosť.

- Miestny odbor Matice slovenskej Sučany vo vvške 400 € na projekt:.. Kultúrne a 
spoločenské podujatia venované výročiam významných osobností Slovenska a Sučian, 
pripomenutie významných udalostí. pre členov MO MS a občanov obce Sučanv na rok
2019“ /náklady na tlač, cestovné, dopravné, nákup občerstvenia, nákup suvenírov a zabezpečenie 
chodu miestneho odboru MS /.
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Hlasovanie za schválenie dotácie pre:
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- FO Tatran Sučanv vo výške 12 900.- € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a 
údržbu majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO.

- Kolkársky klub Tatran Sučanv vo výške 2 500.- € na úhradu cestovných nákladov íextraliea 
Slovensko a Čechy ) súvisiacich s činnosťou klubu v roku 2019.

- Skialpínistickv klub Sučanv vo výške 1 200,- € na zabezpečenie jednej etapy z dvojdňových 
skialpinistických pretekov jednotlivcov K2 Malá Fatra, ktoré sa budú konať 02. a 
03.03.2019 v spolupráci so skialninistickvm klubom Skialp Klub Kriváň Turanv.

- Volejbalový klub Tatran Sučanv vo vvške 500.- € na uhradenie nákladov na prenájom 
telocvične v ZŠ Sučanv v roku 2019 .

- TJ Tatran Sučanv /stolnotenisový oddiel/ vo vvške 500 € na materiálno technické 
zabezpečenie tréningového procesu, údržbu robota, zabezpečenie tréninuu pre mládež. 
nákup suvenírov a občerstvenia pre stolnotenisový turnaj o pohár starostu obce 2019 
a zabezpečenie akcií pri príležitosti 95. výročia stolného tenisu v Sučanoch.

Športový klub pri tenis, kurtoch obce Sučanv vo výške 300 € na nákup 
antukv. kúpu tenisovej siete, postreku proti burine, vápna na čiary a iných potrieb na 
zabezpečenie fungovania klubu.

- Tenisový klub Sučanv vo výške 300.- € na nákup elektrického ohrievača vody do sociálnej 
budovy, anuikv . vápna a invch potrieb na zabezpečenie fungovania klubu.

Za: 11 (Mgr. Veronika Ďad’ová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

D o t á c i e  C V Č

p. prednosta informoval, že materiály boli prejednané v jednotlivých komisiách. 

MUDr. Tmovská navrhla rozdeliť dotáciu na dvakrát.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa schvaľuje Dotácie pre CVČ na rok 2019 poskytované

počet žiakov výška dotácie/1 žiak celkom
- CVČ Ul. A. Kmeťa 22 Martin 33 35.-€ 1 155.-€
-CVČDOMINOul. M. R. Štefánika 65 30.-€ 1 950.-€
Vrútkv
- OZ Centrum environmentálnej 
výchov v TURIEC Martin 159 15,-€ 2 385.- €
- Deep Dance Center s. r. o.
M. Haľamovej 21 Martin 92 30.-€ 2 760.- €
- Katolícka ZŠ s MŠ A. Bemoláka
ul. S. Tomášika 1 Martin
/JM Centrum / 17 35.-€ 595.-€
- Súkromné CVČ Vaianského 37 30.-€ 1 110.-€
nám. 2 Martin
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Celkom:____________________ 403________________________________ 9 955.- €
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce (Ing. Marcin, Ing. Pecko, Ing. 
Valachová, p. Boškajová, Ing. Brém)

p. prednosta informoval o žiadosti Ing. Petra Marcina o odpredaj pozemku pare. CKN 1764/54 
o výmere 772 m2. Uvedená žiadosť bola prerokovaná stavebnou a ekonomickou komisiou, ktoré 
nedoporučujú schváliť odpredaj pozemku.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo neschvaľuje predaj pozemku CKN 
1764/54 o vvmere 772 m2. katastrálne územie Sučanv v majetku obce Sučanv žiadateľovi Ine. 
Jozefovi Marcinovi:
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

p. prednosta informoval o žiadosti Ing. Vladimíra Pecka o odpredaj pozemkov CKN 1088/1 
o výmere 132 m2 a CKN 1088/2 o výmere 95 m2. Ekonomická komisia žiadosť prejednala, túto 
nedoporučuje schváliť.

Hlasovanie za nriiatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo neschvaľuje predaj pozemkov CKN 
1088/1 o výmere 132 mi a pozemku CKN 1088/2 o vvmere 95 mz katastrálne územie Sučanv v 
majetku obce Sučanv žiadateľovi hm. Vladimírovi Peckovi:
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

p. prednosta informoval o žiadosti p. Boženy Boškajovej o odpredaj pozemku EKN 1770/2 
o výmere 43 m2. Ekonomická a stavebná komisia prejednala zámer odpredaja pozemku z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa.

Hlasovanie za nriiatie uznesenia, ktorvm obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer nredaia 
nehnuteľného maietku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle
$ 9a ods. 8 písm. e ) zákona č. 138/1991 Zb. O majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to: 
pozemok EKN 1770/2 katastrálne územie Sučanv. o vvmere 43 m2, druh pozemku záhrada, 
zapísaného na liste vlastníctva číslo 3343 Okresného úradu Martin, katastrálny odbor a pozemok 
EKN 1958/1 katastrálne územie Sučanv. o vvmere 271 m2. druh nozemku záhrada, zapísaného na
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liste vlastníctva číslo 3343 Okresného úradu Martin' katastrálny odbor. žiadafeľke Božene 
Boškaiovei. Dôvodom hodným osobitného zreteľa ie. že pozemky dlhodobo užíva a užívali ai 
právni predchodcovia, pozemky susedia so záhradou v iei vlastníctve. Cena stanovená na sumu 15 
€/m2.
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Ing. Bulej informoval o žiadosti p. Valachovej. Je. Stavebná komisia žiadosť prerokovala, 
nedoporučuje žiadosti vyhovieť, trvá na stanovisku z r. 2001.

Ing. Bulej uviedol, že Ing. Brém žiadal odkúpiť pás pozemku v šírke 1,7 m x 17 m. Komisia trvá na 
stanovisku zo 17.6.2017, nakoľko došlo k problémom s geometrickým zameraním.

p. prednosta uviedol, že pozemok je vedený ako poľná cesta, bolo vydané rozhodnutie obce 
o odstránení jestvujúceho oplotenia a dodržaní hraníc, ktoré nedodržal.

Ing. Bulej, PhD. informoval o žiadosti p. Igora Kozáka, byt. Sučany o vydanie súhlasu na výstavbu 
rodinného domu a uloženie inžinierskych sietí.

Ďalej p. prednosta informoval o návrhu kúpnej zmluvy so spoločnosťou Mate, Žilina.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorvm obecné zastupiteľstvo návrh kúpnej zmluvy medzi obcou 
Sučany ako kupujúcim a spoločnosťou MATE. s.r.o. so sídlom: M.R.Štefánika 73. 010 01 Žilina. 
IČO: 36 394 335 a p . Jela Mandíková. rod. Moraošová. bytom: Berlínska 1679/8. 010 08 Žilina 
ako predávajúcimi, predmetom ktorej ie :
A. kúpa Predmetu kúpy: pozemkov, parcely registra „C“, v kat, území Sučanv pričom výška 
spoluvlastníckeho podielu predávajúceho Mate ie 3/4 a vvška spoluvlastníckeho podielu Jelv 
Mandíkovei ie %):
a) pare, č. 4551/36. druh pozemku: ostatná plocha, o výmere: 81m2 
pare, č. 4551/170. druh pozemku: ostatná plocha, o vvmere: 22m2 
pare, č. 4551/182. druh pozemku: ostatná plocha, o výmere: 171m2 
pare, č. 4551/183. druh pozemku: ostatná plocha, o vvmere: 46m2 
pare, č. 4551/184. druh pozemku: ostatná plocha , o vvmere:46m2 
pare, č. 4551/185. druh pozemku: ostatná plocha, o výmere: 127m2 
pare, č. 4551/186. druh pozemku: ostatná plocha, o vvmere: 66m2 
pare, č. 4551/187. druh pozemku: ostatná plocha, o vvmere: 266m2 
pare, č. 4551/188. druh pozemku: ostatná plocha, o výmere: 156m2 
pare, č. 4551/189. druh pozemku: ostatná plocha, o vvmere: 83m2
pare, č. 4551/190. druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere:: 735lm2 
zapísané na ĽV č. 3234 vedenom Okresným úradom Martin, katastrálny odbor 
a
b) pare, č. 4551/197. druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 60m2 
pare, č. 4551/181. druh pozemku: trvalý trávny porast, o vvmere: 2ftm2
pare, č. 4553/63. druh pozemku: trvalv trávny porast, o vvmere: 5m2
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zapísané na ĽV č. 4439 vedenom Okresným úradom Martin, katastrálny odbor
a
c) pare, č. 4551/198, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 60m2 
pare, č. 4551/199. druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 62m2 
pare, č. 4551/200. druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 59m2 
pare, č. 4551/201. druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 59m2 
zapísané na ĽV č. 4438 vedenom Okresným úradom Martin, katastrálny odbor. 
za kúpnu cenu 1 Eur.
B. záväzok obce Sučanv umožniť vlastníkom pozemkov priľahlým k Predmetu kúpy napojenie na 
inžinierske siete v nei sa nachádzajúce vrátane údržby a opráv takýchto prípojok, za podmienky že 
po vykonaní napojenia bude verejná komunikácia uvedená do pôvodného stavu:
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0
Odmena hlavnej kontrolórke

p. prednosta naniesol návrh na udelenie odmeny hlavnej kontrolórke vo výške 15 % mesačného 
platu HK za mesiace 7-12/2018.

p. Kyselica uviedol, že nemá prehľad o výške platu, nevie tak ohodnotiť ani percento odmeny.

Ing. Bulej, PhD. uviedol, že kontrolórka je aktívna, prácu vykonáva zodpovedne, no už samotný 
základ mzdy je primeraný. Navrhol odmenu vo výške 10 % súčtu platov za mesiace 7-12/2018.

Hlasovanie za schválenie udelenia odmeny hlavnej kontrolórke obce. Mgr. Lenke Žuchovei. v 
zmvsle S 18c ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vo 
vvške 10 % z mesačného platu hlavného kontrolóra za obdobie II. polroka roka 2018 resp. za 
mesiace iúl až december 2018. ktorá bude vyplatená v najbližšom výplatnom termíne:
Za: 1 (Ing. Vladimír Bulej, PhD.)
Zdržal sa: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta 
Tmovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr.
Miroslav Miert)

Proti: 2 (Mgr. Veronika Ďad’ová, MUDr. Richard Koyš)

Hlasovanie za schválenie udelenia odmeny hlavnej kontrolórke obce. Mur. Lenka Žuchovei. v 
zmvsle vi 18c ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vo 
vvške 15 % z mesačného platu hlavného kontrolóra za obdobie II. polroka roka 2018 resp. za 
mesiace iúl až december 2018. ktorá bude vyplatená v najbližšom výplatnom termíne:
Za: 3 (Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš)
Zdržal sa: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta 
Tmovská, MPH., Martin Giert, JUDr. Miroslav Miert, Ing. Vladimír Bulej, PhD.)
Proti: 1 (Mgr. Veronika Ďad’ová,)

Správy o činnosti komisií
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Mgr. Ďaďová informovala, že kultúrna komisia riešila návrh na pridelenie dotácií, plán kultúrnej 
činnosti a prípravu akcií „Dni Milana Hodžu“ a „Vianočné trhy“, spracovanie Sučianskych zvestí.

p. Kyselica navrhol, aby športové kluby zrealizovali „Športový deň“.

Mgr. Ďaďová skonštatovala, že sa redukuje počet kultúrnych podujatí so zameraním na zvýšenie 
kvality.

Mgr. Kováč sa opýtal, aká bude výška nájomného v Bytovom dome Hradiská.
Navrhol zaoberať sa rodinnými domami v majetku obce na Fučíkovej ulici, kde býva 
nekontrolovaný počet obyvateFov. Zvážiť investíciu alebo ich odpredaj cez znalecký posudok, 
verejnú obchodnú súťaž alebo formou osobitného zreteľa.

Hlavná kontrolórka navrhla postupovať v zmysle VZN č. 1/1999 o prevode vlastníctva bytov a 
nebytových priestorov v obci Sučany. Navrhla zaoberať sa separáciou odpadu a motivovaním tých, 
ktorí odpad separujú (napr. v Oravskej Polhore dostane občan tašku s logom „Separujem, a čo ty?). 
Informovala o pripavovanej akcii „Deň zeme“.

MUDr. Tmovská informovala, že komisia prerokovala žiadosti o poskytnutie dávok v hmotnej 
núdzi.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie jednorazové a 
mimoriadne dávky v hmotnej núdzi nasledovne:
Viera Schneiderová — 50 € (materiálna pomoci 
Anna Paulovičová -  50 €
Lenka Vaňková 100 €
Jozef Štanga 50 €
Eva Mráziková 50 €
Celkom schválené: 300 €
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

MUDr. Tmovská, MPH. informovala o žiadosti Dobrovoľného hasičského zboru Sučany na 
zakúpenie dlhej chrbticovej dlahy a fixátora krčnej chrbtice. Komisia túto žiadosť prerokovala a 
túto doporučuje schváliť.

Hlasovanie za prijatie uzneseniu, ktorvm obecné zastupiteľstvo schvaľuje zakúpenie zdravotníckych 
pomôcok: Dlhá chrbticová dlaha a fixátor krčnej chrbtice za kúnnu cenu 500 €.
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0
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Ďalej MUDr. Tmovská informovala o nevhodnom správaní sa žiakov špeciálnej triedy, čo Mgr. 
Marčeková rieši s Miestnou občianskou poriadkovou službou.

JUDr. Mieri; informoval o žiadosti Stolnotenisového oddielu Sučany o rekonštrukciu podláh, 
komisia odporúča ísť do zámeru rekonštrukcie, budú sa sledovať výzvy.

Ing. Bulej uviedol, že komisia neodporúča schváliť návrh spoločnosti Mate na zahustenie výstavby, 
doporučuje iniciovať stretnutie s obcou.
Ďalej komisia prejednala informáciu o prebiehajúcich prácach na optickej sieti spol. Slovák 
Telekom.
Starosta obce informoval komisiu o zosieťovaní káblov na obecnom majetku, riešila sa informácia 
plánovanej rekonštrukcie rozvodne a informácia prednostu obecného úradu o riešení problematiky 
napojenia občanov ul. Štiavnická cesta na verejnú kanalizáciu.

p. starosta uviedol, že bude dobré zvolať väčšie stretnutie aj občanov zo spodnej IBV Hrabiny. 
Firma Mate dala predbežné stanovisko, že by napojila vodu a kanalizáciu na ich vetvu so zámerom, 
že by im obec umožnila do budúcna postaviť jednu komunikáciu v tejto lokalite.
Obec im dala podmienku zriadenia detského ihriska zelene a obchodu v tejto lokalite.

R ô z n e

Do diskusie sa prihlásil p. Kyselica, Mgr. Kováč, p. starosta a hlavná kontrolórka, 

p. Kyselica sa opýtal, v akom stave je čerpanie dovoleniek.

Hlavná kontrolórka odpovedala, že sa urobil plán dovoleniek, bude urobená kontrola, 

p. starosta uviedol, že od 1.4.2019 bude platný nový pracovný poriadok.

Mgr. Kováč sa opýtal, či sa rieši výberové konanie na dodávateľa výspravok ciest, napr. výspravky 
na ul. Dukelských hrdinov sa odlupujú.

p. prednosta uviedol, že bolo zakúpené meracie koliesko pre hasičov, sumarizujú sa výtlky. Na 
základe tejto informácie prebehne výber zhotoviteľa výtlkov.

Hlavná kontrolórka požiadala o odsúhlasenie požiadavky občanov, či nahrávky zo zasadnutí môžu 
byť zverejnené na web-stránke obce.

p. prednosta odpovedal, že ak by mali byť zverejnené, bola by potrebná kvalitnejšia technika.

Tng. Bulej uviedol, že zasadnutie OZ je verejné, zápisnica je zverejnená, občania majú možnosť 
zúčastniť sa zasadnutia. Skôr sú tam praktické problémy — úložisko na serveri. Nahrávka ak nemá 
človek bližšie informácie a tieto sú vytrhnuté z kontextu, môže dôjsť k problémom. Lepšie by bolo 
zúčastniť sa zasadnutia OZ.
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p. starosta informoval, že ďalšie tri firmy majú zámer o investičný záber v priemyselnej zóne a pri 
kruhovom objazde.

p. starosta uviedol, že sa blíži valné zhromaždenie TURVOD-u, kde je potrebné schváliť zástupcu 
obce do dozornej rady.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje zástupcu obce Sučanv do 
dozornej rady Turčianska vodárenská spoločnosť. a.s.. IČO: 36 672 084 n. Martina Rybára, bytom 
Meškal ská 2, Sučanv za združení obcí dolného Turca:
Za: 11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián
Dianovský, MUDr. Iveta Tmovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Koyš)
Zdržal sa: 0 
Proti: 0

Interpelácie
Do interpelácií sa nikto neprihlásil.

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil.

Záver

J

MUDr. Iveta Tmovská, MPH. M g/ R
overovateľ

Mgr./Vladimír Olbert
prednosta obecného úradu
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Prezenčná listina
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany

konaného dňa 19.03.2019 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Snčanoch

P r í t o m n o s ť  na  z a s a d n u t í :

Funkcionári OcÚ:

P o s l a n c i :

1. MUDr. Richard Koyš
2. Mgr. Veronika Ďad’ová
3. Mgr. Róbert Kováč
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. JUDr. Miroslav Miert
6. Ľubomír Kyselica
7. Ing. Marián Dianovský
8. MUDr. Iveta Tmovská, MPH.
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Mgr. Gabriela Pecková
11. Martin Giert

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková - zapisovateľka
2. Mgr. Eva Belicová - právna zástupkyňa obce

H o s t i a :

- viď prezenčná listina

1. Martin Rybár
2. Mgr. Vladimír Olbert
3. Mgr. Lenka Žuchová

- starosta obce
- prednosta obecného úradu
- hlavná kontrolórka
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